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Groningen, 5 oktober 2019 
 

Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 

 

Betreft: Schriftelijke vragen Treant 
 

Geachte voorzitter, 

 

GroenLinks vernam dinsdag 1 oktober 2019, vanuit berichtgeving van de NOS (1) dat Treant 

500 banen schrapt uit drie verschillende ziekenhuizen. Wij schrokken hiervan. Zoals u 

wellicht weet is er bij Treant al langer onrust en zijn er al meerdere afdelingen gesloten. Naar 

onze mening komt hierdoor de zorg, leefbaarheid en werkgelegenheid in de regio in de knel. 

Daarom willen wij de volgende vragen aan het college stellen: 

 

1. In een beslisdocument van Treant (2) over Toekomstige klinische verloskunde en klinische 

kindergeneeskunde wordt het risico genoemd dat patiënten naar andere ziekenhuizen in de 

regio zullen gaan i.p.v. de ziekenhuizen Refaja, Bethesda en Scheper. Heeft het college 

zicht op deze verplaatsing? Klopt het dat andere ziekenhuizen in de regio meer patiënten 

krijgen? Zo ja, kunnen de andere zorgverleners deze druk aan? Zo nee, wordt de provincie 

meegenomen in mogelijke oplossingsscenario’s?  

2. In het verlengde van het bovengenoemde risico en de laatste berichten dat er 500 minder 

banen zijn. Vraagt GroenLinks zich af of Treant wel plannen had om deze klap op te 

kunnen vangen? Is het college hiervan op de hoogte?  

3. Door mogelijke sluiting van afdelingen in het Refaja, zoals acute zorgen en spoed vraagt 

GroenLinks zich af of onze regio genoeg ambulance capaciteit heeft? Zodat de wettelijke 

aanrijtijden gehaald kunnen blijven worden. In hoeverre wordt de provincie meegenomen 

in de anticipatie op het mogelijk aanvullen van de eventuele tekorten?  

 

Mevrouw Donker - van der Vinne (ChristenUnie) heeft op 25 juli 2019 schriftelijke vragen 

ingediend over de beschikbaarheid van Huisartsen in de vakantieperiode in de regio Oost-

Groningen. In de antwoorden aan mevrouw Donker – van der Vinne geeft het college aan dat 

de huisartsenzorg in de regio onder druk staat en dat het in Oost-Groningen nijpender is dan 

in andere delen van onze provincie.  

 

4. Met de sluiting van de spoedafdeling van Refaja, vraagt GroenLinks zich af: kunnen de 

huisartsen in onze regio deze extra druk aan? En is goede zorg in Oost-Groningen nog 

gewaarborgd?  

 

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  

Nadja Siersema - Orsel (GroenLinks)  
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